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Inleiding 

De laatste weken neemt het aantal vuilniszakken dat naast de ondergrondse afvalcontainers wordt 

geplaatst weer toe. Op de beantwoording van de vragen gesteld op 18 april 2019 onder het nummer 

DOC-19-148918 blijkt onder andere dat: 

 

“De containers zijn uitgerust met een automatisch volmeldsysteem. Na melding kan er direct 

geanticipeerd worden. HVC leegt in ieder geval alle containers op dinsdag en vrijdag. HVC heeft tot 

op heden geen volmeld melding ontvangen. Wij vragen de inwoners om HVC te bellen als de 

container vol is.”  

 

Ondanks deze toezeggingen en het volmeldsysteem blijken de containers regelmatig toch vol te 

zitten. Nu met de coronacrisis neemt het huisvuil toe en wordt het probleem nog groter, maar in de 

kern is het niet de oorzaak ervan. De VVD wil dat de gemeente en HVC dit oplossen en daarom 

willen wij het volgende weten: 

 

 

1.  Zijn de afvalbakken wel eerder geleegd dan de reguliere ophaaldagen? 

antwoord  De ondergrondse containers in de binnenstad van Medemblik zijn volgens afspraak op 

maandag, woensdag en vrijdag geleegd. Op basis van de vullingsgraad blijkt dat niet 

alle containers driemaal in de week geleegd hoeven worden en dat een aantal 

containers juist om nog een extra leging vraagt. We gaan met HVC in gesprek om te zien 

welke aanpassingen er eventueel in de legingsfrequentie doorgevoerd kunnen worden. 

 

2. Waarom worden de containers die vol zijn niet direct geleegd? 

Antwoord De landelijke Coronamaatregelen hebben tot gevolg dat meer mensen thuis zijn 

waardoor er ook meer huishoudelijk afval is. Dit merken we aan de hoeveelheid afval in 

de ondergrondse containers en de minicontainers aan huis. Ook merken we dit aan de 



 

 

drukte op de afvalbrengstations. HVC doet wat binnen haar mogelijkheden ligt om alle 

dienstverlening door te laten lopen. We worden door HVC regelmatig (minimaal 

wekelijks) geïnformeerd over de ontwikkelingen die spelen op afvalgebied en hoe hierop 

geanticipeerd wordt. Ook communicatie richting de inwoners speelt hierin een 

belangrijke rol. We roepen de inwoners op om het afval zo goed mogelijk te scheiden. 

Er komt dan minder afval in het restafval terecht en de verschillende stromen worden 

verdeeld over de daarvoor beschikbare inzamelmiddelen. 

 

Voor de legingsfrequentie van de containers in de binnenstad bekijken we samen met 

HVC welke aanpassingen er mogelijk zijn, zoals toegelicht onder vraag 1. 

  

3. Hoeveel klachten heeft de HVC en gemeente ontvangen? 

Antwoord De gemeente en HVC hebben geen klachten ontvangen. Wel zijn er reacties op 

bijvoorbeeld Facebook geplaatst. 

4. Zijn er naar aanleiding van deze klachten verbeterpunten? Zo ja: Welke en waar is al 

actie op ondernomen? 

Antwoord HVC zet al volop in om al het huishoudelijk afval op te blijven halen en te verwerken. 

De belangrijkste verbeterpunten zitten nu bij het door de inwoners goed aanbieden van 

het afval. En wanneer het afval niet op de juiste manier wordt aangeboden, dit afval 

even thuis te bewaren tot het wel goed kan worden aangeboden. Dit communiceren we 

samen met HVC op de verschillende kanalen waaronder social media, gemeentepagina 

en de websites. 

 

HVC heeft ook diverse filmpjes ontwikkeld waarin wordt uitgelegd hoe inwoners in 

Coronatijd hun afval kunnen aanbieden. Zo is bekend geworden dat sommige inwoners 

bang zijn om de inworpklep van de container aan te raken in verband met mogelijke 

Coroanabesmetting. In plaats daarvan zetten zij het afval naast de container. We 

adviseren om voor- en nadat het afval naar de container wordt gebracht de handen 

goed te wassen. 

 

Vanwege de Coronamaatregelen zijn controles nu beperkt mogelijk. Wel is er extra 

ingezet om mensen op heterdaad te kunnen betrappen. 

 

Het kan zijn dat we op een bepaald moment als gemeente niet meer alleen de  

toezichthoudende taak op ons kunnen nemen. In dat geval heeft HVC al aangegeven dat 

ze de gemeente hierbij kunnen ondersteunen. Op dit moment is dat nog niet nodig.  

  

5. Vanaf wanneer werkt het volmeldsysteem? 

Antwoord Zoals onder vraag 1 is toegelicht worden de containers standaard drie keer per week 

geleegd. Wanneer blijkt dat de vulgraad van de container te hoog of te laag is, wordt de 

frequentie in overleg bijgesteld. 



 

 

Het legen op basis van een volmelding vraagt aanpassingen in het systeem. Hier is nog 

geen planning van bekend. 

 

 


